
CAI3* Piber (AUT) 
Donau Alpenpokal & Lippizanercup 2014 

7 – 10 August 2014

Dear competitor, 

Thank you very much for your entry for the CAI3*-H1 & H2 in Piber, Austria, from 7 to 10 August 2014. 

If you have not paid your entry fees, please do so immediately: 
€ 210.- for a Single (1 box) 
€ 180.- for a Single in your own stabling by the truck (on the truck is not allowed) 
€ 320.- for a Pair (2 boxes) 
€ 290.- for a Pair in your own stabling by the truck (on the truck is not allowed) 
(Stabling, bedding and shavings are included) 
Extra fees: 
€ 95.- per extra box 
€ 20.- electricity 
€ 10 MCP fee per horse 

Bank: BAWAG PSK  
Account:00092174566  
IBAN: AT076000000092174566 
BIC: OPSKATWW 

Show Office  (Phone: +43 664 5965438) 
Please find enclosed the provisional timetable and the route description. Please report to the Show Office where you will 
be able to obtain all the information you will need. The Show Office is open on Tuesday at 09.00 am. You will receive all 
the Information you need and the bridle numbers for your horses. The order for the horse inspection will be available 
upon arrival. The first Horse-Inspection is Wednesday at 03.30 pm. 
Bring the transfer confirmation of payment with you, in order to ensure a smooth processing  of the payroll. 
Sign the form if you intend to participate in the Presentation competition. The presentation is a prerequisite for the “Donau 
Alpen Pokal”. 
Please declare which Horses you will use in each Competition. 

Arrival 

In case of a veterinary emergency before you arrive, please call the veterinarian on duty: phone: +43 664 1859539 
When you arrive please go to the stable manger and give him the horse passports: phone: +43 664 4422295 
The stables are open from Monday 4 August, 08.00 hrs.  
The stables are numbered and there will be lists at the entrance of each stable tent indicating which boxes are assigned to 
you. The boxes are provided with straw.  
Please park so that emergency vehicles able  to reach your  location. 
The show grounds are open from Wednesday 6 August, 08.00 hrs.  

Course walk 
The opening of the obstacles and the sections will be announced on the official board. The A-section can be 
driven by car. The B-section needs to be inspected by bicycle or on foot. 

Donau Alp Pokal 
Competitors from AUT, CRO, CZE, FRA, GER, HUN, ITA, LIE, ROU, SLO, SUI and SVK are entitled to compete in the Team 
Competition. The Team result is based on the best two combined results of a nation in the Singles Class and the best two 
combined results of a nation in the Pairs Class. In case of equality of points, the best Single result will be decisive. 
The Team is not to be declared beforehand, simply the best two singles and the best two pairs results of a nation will 
count, but the Presentation Class is compulsory for the Team Competitors. The results for the Presentation Class do not 
count towards the Combined Competition. There is a special Prize for the Presentation. 

We are looking forward to welcoming you in Piber! 
Kind regards, 

On behalf of the Organising Committee 
Max Dobretsberber 
piber@wutte.net 
Enclosed: Timetable & Route description 
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CAI3* Piber (AUT) 
Donau Alpenpokal & Lippizanercup 2014 

7 – 10 August 2014 
 

 
Sehr geehrte(r) Teilnehmer(in)! 
 
Herzlichen Dank für die Nennung zum CAI3*-H1&H2 in Piber, Österreich, vom 07. Bis 10. August 2014. 
 
Wenn sie ihre Nenngebühren bis jetzt noch nicht bezahlt haben, tun sie dies bitte sofort. 
€ 210.- für Einspänner (1 Box) 
€ 180.- für Einspänner mit Stallzelten beim LKW (auf dem LKW ist es nicht erlaubt) 
€ 320.- für Zweispänner (2 Boxen) 
€ 290.- für Zweispänner mit Stallzelten beim LKW (auf dem LKW ist es nicht erlaubt) 
 (Stabling, bedding and shavings are included) 
Extras: 
€ 95.- für eine extra Box 
€ 20.- Strom 
€ 10.- MCP Gebühr pro Pferd 
 
Bank: BAWAG PSK  
Account:00092174566  
IBAN: AT076000000092174566  
BIC: OPSKATWW 
 
Meldestelle:   (Phone: +43 664 5965438) 
Im Anhang finden sie den vorläufigen Zeitplan und die Wegbeschreibung. 
Die Meldestelle ist ab Dienstag um 09:00 h geöffnet. Bitte melden sie sich da um alle notwendigen Informationen zu 
erhalten. Sie erhalten da ihre Unterlagen und die Kopfnummern ihrer Pferde. 
Bringen sie auch ihre Überweisungsbestätigung der Zahlung mit um eine reibungslose Abwicklung ihrer Abrechnung zu 
gewährleisten. 
Melden sie bitte, ob sie an dem Bewerb der Gespannpräsentation teilnehmen. Dieser ist Voraussetzung um auch beim 
Donau Alpenpokal gewertet zu werden. 
Bitte geben sie bei den Zweispännern den Einsatz der Pferde in den einzelnen Disziplinen bekannt.  
 
Ankunft: 
Bei der Ankunft gehen sie bitte zum Stallmeister (Telefon: +43 664 1859539). Dort geben sie bitte die Pferdepässe ab 
und sie bekommen die Information wo die Pferde untergebracht sind. Die Ställe sind beschriftet und es gibt bei jedem 
Eingang einen Übersichtsplan wo die Pferde untergebracht sind. Die Grundeinstreu der Boxen ist Stroh. Die Stallungen 
sind am Montag ab 08:00 h geöffnet. 
Am Fahrerlager bitten wir sie ordnungsgemäß zu parken damit Rettungsfahrzeuge und Feuerwehr nicht behindert werden 
können. 
Die Austragungsplätze sind ab Mittwoch um 08:00 h zur Besichtigung frei. 
 
Streckenbesichtigung 
Die Freigabe der Hindernisse und der Phasen wird am offiziellen Aushang bekanntgegeben. 
Die Phase A kann mit dem Auto befahren werden. Die Phase B kann nur mit dem Fahrrad und zu Fuß besichtigt werden. 
 
Donau Alpen Pokal 
Teilnehmer von AUT, CRO, CZE, FRA, GER, HUN, ITA, LIE, ROU, SLO, SUI, SVK, Montenegro, Bulgarien und Serbien sind 
berechtigt in der Mannschaftswertung zu starten. Die Mannschaftswertung erfolgt aus den jeweils zwei besten 
Einspännern der Gesamtwertung und den jeweils zwei besten Zweispännern der Gesamtwertung der teilnehmenden 
Nationen. Bei Punktegleichheit entscheidet das bessere Einspännerergebnis. Das Team muss vorher nicht bekannt 
gegeben werden. Die Teilnahme an der Präsentation für Teilnehmer am Donau Alpen Pokal ist verpflichtend. Das Ergebnis 
der Präsentation wird in der Gesamtwertung nicht berechnet. Es gibt einen Sonderpreis für die Präsentation. 
 
Wir freuen uns, sie im Piber begrüßen zu dürfen! 
Herzliche Grüße,  
im Namen des Organisationskommitees 
 
Max Dobretsberger 
piber@wutte.net 
Anhang: Zeitplan, Wegbeschreibung und Lageplan 
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CAI3* Piber (AUT) 
Donau Alpenpokal & Lippizanercup 2014 

7 – 10 August 2014

Preliminary Timetable / Vorläufiger Zeitplan 

Monday, 04. August 2014: 
08.00 am Staples open / Stall geöffnet 

Tuesday, 05. August 2014: 
09.00 am Show Office open / Meldestelle geöffnet 

Wednesday, 06. August 2014: 
03.30 pm 1st Horse Inspection / 1 Verfassungsprüfung 

08.30 pm Welcoming and Draw the Starting order / Begrüßungsabend und 
Startnummernverlosung 

Thursday, 07. August 2014: 
09.00 am 
10.00 am 
06.00 pm 

Dressage Pairs 
Presentation Single 
inspection of marathon sections / Marathonbesichtigung 

Friday, 08. August 2014: 
09.00 am 
10.00 am 
08.30 pm 

Dressage Single 
Presentation Pairs 
prize giving dressage / Siegerehrung Dressur 

Saturday, 09. August 2014: 
10.00 am Marathon 
08.30 pm prize giving marathon / Siegerehrung Marathon 

Sunday, 10. August 2014: 
09.00 am Obstacle Driving / Hindernisfahren 
03.00 pm price giving ceremony / Siegerehrung 

Last update, 05.08.2014 



CAI3* Piber (AUT) 
Donau Alpenpokal & Lippizanercup 2014 

7 – 10 August 2014

Anreise / map: 
Spanische Hofreitschule - Bundesgestüt Piber 
Piber 1  
8580 Köflach  
Tel.: +43 3144 33 23 

Mit dem Auto: 

45 Kilometer westlich von Graz 
Autobahn A2, Abfahrt Mooskirchen 
20 Kilometer über Köflach Richtung Piber 

By Car: 

45 km (28 miles) west of Graz 
motorway A2, exit Mooskirchen 
20 km (12 miles) via Köflach in the direction of Piber 



1

1 Show Office

2

2 Shower / toilett

3

3 Marquee / Festzelt

4

4 Stables
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